
Informace o průběhu zřizování 

Mateřské školy Přezletice 

 

 V dubnu obec zahájila jednání o pronájmu části 1.patra v bývalé základní škole na 

Vinořském náměstí, kde se v přízemí v současnosti budují dvě zcela nové třídy 

vinořské MŠ 

 Během května probíhala jednání s dotčenými orgány MŠMT, odbory školství KÚ 

Středočeského kraje a Magistrátu hl.m.Prahy o udělení výjimky na sídlo školky na 

území jiného kraje neţ je obec 

 Na základě udělené výjimky zastupitelstvo obce schválilo dne 1.6.2011 Zřizovací 

listinu příspěvkové organizace s názvem Mateřská škola Přezletice; posléze obec 

zaţádala o přidělení IČO a zároveň nechala vypracovat projektovou dokumentaci na 

úpravu prostor pro potřeby nové MŠ (po souhlasném stanovisku hasičů a hygieny byla 

dokumentace podána na stavební úřad) 

 Následně byl vyhlášen konkurz na ředitelku školky a poţádán odbor školství KÚ 

Stř.kraje a ČŠI (školní inspekce) o delegování členů do výběrové komise; zároveň 

byla o členství v komisi poţádána i ředitelka jiné MŠ 

 Konkurz proběhl 14.7. a komisí byla doporučena ke jmenování ředitelkou paní 

Spěváčková (nyní jiţ bývalá učitelka MŠ Vinoř ) 

 Starostka obce jmenovala ředitelku školky na zasedání zastupitelstva obce dne 

27.7.2011 

 Ředitelka ve spolupráci s obcí jako zřizovatelem intenzivně pracuje na přípravě nové 

MŠ – personální zajištění, vybavení učebny i výdejny jídel nezbytným nábytkem a 

technickým vybavení apod. 

 Obec připravuje veškeré podklady nutné pro zápis naší MŠ do rejstříku škol, bez 

kterého nemůţe školka vůbec začít fungovat, a to ani vyhlásit termín zápisu! Jedním 

z nejdůleţitějších dokumentů je KOLAUDAČNÍ ROZHODNUTÍ – předpokládaná 

kolaudace by měla proběhnout 18.8. 

Magické slovo KOLAUDACE , resp. nabytí právní moci, a 16 dalších obsáhlých příloh je 

spouštěcím momentem celého procesu ţádosti o zápis do rejstříku škol a školských zařízení. 

Běţně tato „procedura“ trvá rok a podle zákona měl být termín podání ţádosti do 10/2010.  

Ţádáme o výjimky ze všech moţných výjimek, intenzivně pracujeme na všech přílohách, aby 

naše ţádost mohla postoupit do fáze schvalování. Dosavadní vstřícnost a ochota pracovníků 

krajského odboru školství nám dává naději vyhlásit tolik očekávaný zápis co nejdříve na 

začátku nového školního roku. Bohuţel nyní nedokáţeme udělat víc, jem můţeme všichni 

drţet palce, ţe kolaudace proběhne včas. 

Ing.Ludmila Červínová, místostarostka obce 


